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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Isabella Lövin (MP)

2017/18:1183 Subventioner av elmotorer för fritidsbåtar

Regeringen presenterade nyligen en utökning av elfordonspremien. Om 
förslaget blir verklighet kommer man utöver elcyklar även att få sin nya 
elmotor till fritidsbåten subventionerad av skattepengar. Elfordonspremien får i 
och med detta ett tillskott på 45 miljoner kronor. Enligt Miljöpartiet ”breddar 
regeringen möjligheterna för människor att delta i omställningen till det 
fossilfria samhället. Samtidigt är det en viktig åtgärd för att skapa rena och 
levande hav och sjöar.” Satsningar på att förbättra miljön är lovvärda. 
Regeringen presenterar dock ingen analys av vad vi får för pengarna, och det är 
därför svårt att avgöra om satsningen kommer att göra någon nytta eller om det 
är pengar i sjön. 

Med anledning av ovanstående vill jag fråga statsrådet Isabella Lövin:

 

Har statsrådet och regeringen beräknat klimatnyttan av att subventionera 
elmotorer för båtar, och vilken är den i så fall?

………………………………………

Maria Malmer Stenergard (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander
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